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معاون مطبوعاتی وزیر ارشاد مطرح کرد
نقش بی بدیل خبرنگاران در ایام  کرونا

معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی »خانه 
مطبوعات« را فرصت مغتنمی برای گردهمایی اهالی رسانه 
دانست و تاکید کرد: وقت و دغدغه خانه های مطبوعات باید 
صرف مخاطب، مهارت و محتوا شود. محمد خدادی در مجمع 
عمومی سالیانه خانه مطبوعات و رسانه های کشور که در محل 
ساختمان این معاونت برگزار شد، با اشاره به شیوع کرونا در 
کشور، نقش و تاثیرگذاری خبرنگاران  و اصحاب رسانه در 
ماجرای کرونا که آنها با اطلاع رسانی جامع و کامل و به دنبال آن 
فرهنگسازی برای افکارعمومی در جامعه تا حد زیادی از میزان 
ابتلا و کشته شدگان کاستند. وی در ادامه، اطلاع رسانی برای 
ممانعت از سفرهای استانی و مسافرت های جاده ای، بالابردن 
ضریب استفاده ماسک از ۳۰ به ۸۴ درصد، تشیوق به خانه ماندن 
در مناسبت هایی مانند روز سیزده نوروز)سیزده بدر( و... از نمونه 
فعالیت های اطلاع رسانی خبرنگاران در ایام کرونا برشمرد که 
توسط مطبوعات، صداوسیما، ادمین های شبکه های اجتماعی 
و تک تک خبرنگاران این فضا را ایجاد کردند. معاون مطبوعاتی 
وزیر فرهنگ با گرامیداشت یاد و خاطره خبرنگارانی که براثر 
کرونا جان خود را از دست دادند، اظهارداشت: کرونا روح و 
جسمی دارد که کادر بهداشت و درمان در رابطه با جسم آن 
نقش دارند و روح کرونا دست خبرنگاران است. اهالی رسانه از 
روز اول شیوع کرونا تا الان در سخت ترین روزها در کنار بیماران 
و کادردرمان و شهروندان بودند و شجاعت و همت شان مثل 
همیشه مثال زدنی بود. وی تشکل خانه مطبوعات را فرصت 
مغتنمی برای گردهمایی اهالی رسانه دانست و گفت: قدرت 
رسانه در هم افزایی است و خانه های مطبوعات این فرصت را 

می توانند فراهم کند.
 اعتقاد به 3 »میم« خانواده مطبوعات

خدادی با بیان اینکه برای خانواده مطبوعات به سه میم 
اعتقاد دارم، تاکید کرد: مهارت، محتوا و مخاطب مثلثی است 
که بقای رسانه را موجب می شود و عدم توجه به این سه واژه 
زمینه های حذف رسانه را ایجاد می کند. خانه های مطبوعات 
اگر بخواهند نقش و سهم در ارتقا و بقای رسانه داشته باشند 
باید دنبال این سه نکته بروند. متاسفانه بیشتر تلاش های  ما 
و مراجعاتی که به ما می شود پیرامون این مثلث است. انرژی 
اصلی بعضا صرف توزیع یارانه و دادن مجوز می شود و رسانه هم 
دنبال این است که آگهی بیشتری بگیرد. معاون مطبوعاتی 
وزیر فرهنگ با تاکید بر اینکه وقت و دغدغه خانه های مطبوعات 
باید صرف مخاطب، مهارت و محتوا شود، توضیح داد: بعضا 
صداهایی می شنوم که اعضای خانه های مطبوعات برای 
عضویت در هیات مدیره دچار ادبیات کاملا عجیب و غریبی 
می شوند و همدیگر را متهم می کنند. اختلاف در یک شهر 
و استان در موضوع خانه مطبوعات به گونه ای که صدایش به 
بیرون برسد قابل هضم نیست. اهالی رسانه نخبه ترین نخبه های 
کشور و با معرفت ترین و پرتلاش ترین لایه های این جامعه 

هستند و باید بتوانند کنار هم گفت وگو کنند.
 تاکید بر رقابت در بستر رفاقت 

خدادی با تاکید بر این نکته که در خانه های مطبوعات 
رقابت باید بستر رفاقت داشته باشد؛ توضیح داد: خانه های 
مطبوعات اولویت اول شان باید پیداکردن نسخه برای بقای 
رسانه و افزایش قدرت آن باشد. امروز دیگر تعداد زیاد رسانه ها 
نشانه قدرت نیست. معاون مطبوعاتی وزیر فرهنگ از همکاری 
معاونت مطبوعاتی با انجمن اهدای عضو خبر داد و گفت: قرار 
است خبرنگاران افتخاری اهدای عضو داشته باشیم. پیشنهاد 
من مشارکت خبرنگاران در این طرح است؛ چرا که زندگی 
بخشیدن به انسان ها حال خوبی می دهد. همچنین قرار است 
در روز درختکاری به ازای هر فردی که اهدای عضو کرده 
یک درخت کاشته شود. خُدادی افزود: همه رسانه ها موظف 
هستند کارمندان شان را بیمه کنند. رسانه های اصلی ما این 
اقدام را انجام داده و ۵ هزار نفر هم توسط معاونت مطبوعاتی 
بیمه شده اند. با این حال هر روز مراجعانی داریم که می گویند 
بیمه نشده اند. برای ما سوال است که مگر چند خبرنگار آزاد در 
کل کشور داریم. این آمار نشان می دهد که یک اختلالی در این 

فرآیند وجود دارد. 

خبـر
دیدار سیروس مقدم  با علی عسکری

مدیر روابط عمومی معاونت سیما گفت: گروه سازنده مجموعه 
تلویزیونی »پایتخت« موظف شد فصل 6 را با پایان بندی شایسته 
و مورد انتظار مخاطبان به سرانجام برساند. مجموعه پایتخت از 
جمله برندهای سازمان صداوسیماست که از فصل یک با توجه 
به مضمون خانوادگی آن در کانون توجه قرار گرفت و مخاطبان 
بسیاری را با خود همراه کرد اما در فصل ششم رویه این مجموعه 
تغییر کرد. بنا بر این گزارش، در فصل ششم تغییر سبک زندگی 
خانواده نقی و اطرافیان او مهمترین گلایه ای بود که مخاطبان 
نسبت به این سریال داشتند و اعتراضات تا جایی بالا گرفت که 
علی عسکری رئیس سازمان صداوسیما در نامه ای خطاب به 
مرتضی میرباقری معاون سیمای وقت خواست تا نفوذی ای که 
منجرشده این سریال روی آنتن برود را شناسایی کند. حالا با 
گذشت نزدیک به یکسال از ماجراها و حاشیه هایی که روی داد، 
سیروس مقدم کارگردان سریال پایتخت با علی عسکری دیداری 
داشته که حمید خواجه نژاد، مدیر روابط عمومی معاونت سیما 
درباره آن گفت: قصه دو قسمت پایانی نگاهی طنزآمیز به برخی 
مسائل و حواشی کرونا دارد و در حال حاضر در رامسر در حال 
ضبط و تصویربرداری است و درحقیقت روند قصه 1۵ قسمت 
قبلی را تکمیل می کند. وی با اعلام خبر بازپخش خلاصه 7 
قسمتی پایتخت 6 از عیدمبعث و پخش دو قسمت جدید در 
روزهای 29 و ۳۰ اسفند از شبکه یک افزود: پرونده پایتخت6 و 
باقی مانده قصه آن در شب پایانی سال 1۳99 بسته می شود. وی 
گفت: در نهایت مشخص شد بی توجهی و کم دقتی هایی موجب 
اشکالات بخش هایی از آخرین قسمت شده است. خواجه نژاد با 
اشاره به جلسه سیروس مقدم، کارگردان این مجموعه با رئیس 
سازمان پیش از آغاز تصویربرداری 2 قسمت پایانی تصریح کرد: 
در این نشست آقای سیروس مقدم با بیان توضیحاتی اذعان 
داشت سوءنیتی برنامه ریزی شده در کار نبود، اما رسانه های 
بیگانه با اهداف سوء خود روی آن موج سواری کردند. وی 
خاطرنشان کرد: خلاصه 7 قسمتی پایتخت 6 از 21 اسفند 
همزمان با عیدمبعث ساعت 19و۳۰ بازپخش و دو قسمت جدید 

در روزهای 29 و ۳۰ اسفند از شبکه یک پخش می شود.

حال »اکبر عبدی« 
خوب است

آیا مجیدی با اکران 
نوروزی موافقت می کند؟

تهیه کننده باسابقه سینمای ایران معتقد است: 
در حال حاضر در سینمای ایران جای خالی تحقیق 
و پژوهش به شدت احساس می شود و جز در 
موارد اندک و انگشت شمار شاهد جاری بودن این 
مساله در آثار نیستیم. مرتضی شایسته با اشاره به 
مفیدبودن پرداختن به مساله پژوهش در سینمای 
ایران، گفت: نه تنها سینمای ایران بلکه سینما 
در همه جای دنیا به مقوله پژوهش نیاز دارد. اگر 
در کارها به مساله تحقیق و پژوهش اهمیت داده 
نشود نتیجه اثر قابل قبول نخواهد بود. برای مثال 
آثار تاریخی، اسلامی و ایرانی آثاری هستند که 
به شدت نیازمند پژوهش هستند و باید براساس 
سندهای تاریخی که درباره یک برهه یا اتفاق 
خاص وجود دارد به یک فیلمنامه ای برسند که 
محتوای غنی و قوی داشته باشد تا اثر ساخته شود. 
وی ادامه داد: از سوی دیگر در کارهای روز هم این 
موضوع اهمیت خود را دارد چراکه یک مساله یا 
موضوع امروز هم ممکن است برای عمق داشتن 
نیاز به تحقیق داشته باشد. ما قومیت های مختلف 
و زیادی در کشورمان داریم اما در سینما درباره 
به آنها اثری ساخته نمی شود و دلیل آن هم این 
است که اساسا پژوهشگری که بتواند به شکل 
درست و دقیق درباره آنها تحقیق کند، نداریم. 

متن اولیه ای که براساس مستندات و تحقیق های 
مختلف به دست آمده باید به عنوان پایه اصلی مورد 
استفاده فیلمنامه نویس یک اثر قرار بگیرد اما شاید 
در برخی از موارد به این مساله مهم کم توجهی 
شود. شایسته با اشاره به جای خالی پژوهش 
در آثار سینمایی افزود: متاسفانه باید بگویم در 
حال حاضر در سینمای ایران جای خالی تحقیق 
و پژوهش به شدت احساس می شود و جز در موارد 
اندک و انگشت شمار شاهد جاری بودن این مساله 
در آثار نیستیم. »مختارنامه« آقای میرباقری یکی 
از نمونه هایی است که از اسناد تاریخی زیادی در 
نگارش فیلمنامه اش استفاده شده است. وقتی 
به تیتراژ این مجموعه تاریخی نگاه می کردم با 
فهرست بلندبالای منابعی تحقیقی و پژوهشی 
مواجه شدم که من را به این باور رساند، ساخت این 
مجموعه تاریخی براساس مستندات تاریخی شکل 
گرفته و همین هم دستمایه یک فیلمنامه نویس 

قرار گرفته است. 
 تحقیق خیلی تاثیرگذار است

این تهیه کننده سینما در بخش دیگری از 
صحبت هایش با تاکید بر وجود نقص در برخی 
از فیلمنامه ها اظهارکرد: برخی از فیلمنامه های 
ما براساس یک فکر یا تخیل نوشته می شوند 

و از آنجاییکه پیشینه تحقیقاتی درباره آن اثر 
وجود ندارد در فیلمنامه نویسی در ایران نقص و 
کمبود می بینیم. وی همچنین ادامه داد: به دلیل 
اینکه تحقیق، صددرصد به نتیجه یک اثر کمک 
می کند، اگر فیلمنامه نویسی فیلمنامه ای را به 
دفتر من بیاورد و بگوید من برای نگارش این اثر 
چنین تحقیقاتی را انجام دادم من به عنوان یک 
تهیه کننده علاوه بر اینکه او را تشویق می کنم 
و به همکاری با او ترغیب می شوم خیالم از بابت 
خیلی از مسائل هم راحت می شود و بخش زیادی 
از تردیدی که ممکن است نسبت به تهیه یک اثر 
داشته باشم در ذهنم از بین می رود. شایسته با 
اشاره به تاثیر بلندمدت توجه به موضوع پژوهش 
در آثار سینمایی، خاطرنشان کرد:  علاوه بر اینکه 
توجه به پژوهش در دراز مدت تبدیل به یک 
عادت و رویه در میان فیلمنامه نویسان و حتی 
فیلمسازان می شود، اثرات مثبتش در آینده نیز 
قطعا به نفع کلیت سینمای ایران و آثار خواهد بود. 
اگر تهیه کنندگان هم این موضوع برایشان مهم 
باشد و به دنبال مستندات در یک فیلمنامه باشند 
نویسندگان ملزم به تحقیق و پژوهش در اثرشان 
می شوند که تاثیر مثبت این موضوع هم در آینده 

مشاهده خواهد شد.

تهیه کننده سریال »روزهای 
آبی« از بهبودی حال اکبر عبدی 
خبر داد و گفت: به زودی، این 
هنرمند پیشکسوت و توانمند به 
صحنه ضبط سریال »روزهای 
آبی« برمی گردد. پرویز امیری 
درباره وضعیــت حضور اکبر 
تلویزیونی  عبدی در سریال 
»روزهــای آبی« اظهارکرد: 
آقــای عبــدی در هفته های 
اخیر به دلیل ابتلا به بیماری 
کرونا، در صحنه سریال حضور 
نداشتند و مدتی در ایفای نقش 
وی  ایجاد شد.  وقفه  ایشان 
افزود: خداراشکر در روزهای 
اخیر حال وی بهتر شده و رو به 
بهبودی است و به زودی، این 
هنرمند پیشکسوت و توانمند 
به صحنه سریال »روزهای آبی« 

برمی گردد.

در حــالی کــه امــسال در 
نوروز 99 اکران کم فروغی را 
خواهیم داشت، رایزنی هایی در 
حال انجام است تا »خورشید« 
مجید مجیدی در این مقطع زمانی 
به اکران برسد. در شرایط کرونا، 
نوروز امسال صاحبان آثار چندان 
رغبتی برای اکران فیلم هایشان 
ندارند زیرا ستاد ملی کرونا از موج 
چهارم شیوع بیماری خبر می دهد 
و احتمال تعطیلی سالن ها در این 
شرایط زیاد است. صاحبان آثار هم 
که برای فیلم هایشان هزینه هایی 
را متــحمل شدند،  هنــگفت 
سرمایه های  نیستند  حاضــر 
خود را به خطر بیندازند. در حال 
حاضر »درخت گردو« ساخته 
محمدحسین مهدویان یکی از 
گزینه های قطعی اکران نوروزی 
است اما رایزنی ها در حال انجام 
است که »خورشید« ساخته مجید 
مجیدی که توانست نظر بسیاری 
از منتقدان و کارشناسان را  در 
جشنواره سی وهشتم جلب کند 
در اکران نوروزی قرار گیرد. حال 
باید دید آیا مجید مجیدی رضایت 
به اکران فیلم »خورشید« خواهد 
داد و این فیلم که توانسته نظر 
داوران بین المللی را جلب کند،  با 
شرایط پیش رو و عدم ثبات سینما 
به دلیل بیماری کووید19 اکران 
خواهد شد. با توجه به این مهم 
که »خورشید« نماینده ایران در 
اسکار 2۰21 است، توقع می رود 
اکران خوبی برای این فیلم در نظر 
گرفته شود تا بتوانــد واکنش 
مخاطب و منتقدان را با خود 

همراه کند.

قربان محمدپور از آغاز پیش تولید سریال 
شبکه نمایش خانگی »سلام بمبئی« به عنوان 
اولین سریال تولید مشترک ایران و هند، 
بعداز نوروز 1۴۰۰ خبرداد. قربان محمدپور 
تهیه کننده و کارگردان سینما درباره پروژه هایی 
که در دست دارد، گفت: در حال حاضر مشغول 
آماده سازی فیلمنامه اولین سریال نمایش 
خانگی خود با نام »سلام بمبئی« هستم که 
تولید مشترک ایران و هند خواهد بود. وی ادامه 
داد: این پروژه اولین سریال برای پلتفرم های 
ایران و هندوستان است که در 2۰ قسمت 
ساخته می شود. این کارگردان سینما تاکید 
کرد: منتظر هستیم تا مجوز ساخت این پروژه 

صادر شود که هرچه سریع تر آن را جلوی دوربین 
ببریم. در حال حاضر فیلمنامه 1۵ قسمت از این 
سریال شبکه نمایش خانگی به وزارت ارشاد 
ارائه شده است و به زودی ۵ قسمت آخر نیز 
تحویل داده می شود تا هرچه سریع تر پروانه 
ساخت این پروژه را دریافت کنیم. وی بیان 
کرد: فکر می کنم با دریافت پروانه ساخت، 
بعداز عید نوروز 1۴۰۰ این پروژه را جلوی 
دوربین ببرم، البته این را هم باید بگویم که 7 
قسمت در بمبئی و 1۳ قسمت در تهران ساخته 
می شود. این کارگردان سینما توضیح داد: 
همچنین با تعدادی از بازیگران هندی رایزنی 
کردیم که بلافاصله بعداز دریافت مجوز، با آنها 

قرارداد می بندیم، با برخی از بازیگران ایرانی نیز 
صحبت کرده ایم و به زودی با آنها نیز قرارداد 
می بندیم. وی ادامه داد: تاکید می کنم که این 
سریال که تهیه کنندگی آن را جواد نوروزبیگی 
برعهده دارد، هیچ ربطی به نسخه سینمایی 
»سلام بمبئی« ندارد و یک پروژه کاملا متفاوت 
است. محمدپور در پایان گفت: پروژه سینمایی 
»عاشقی در هانوی« را نیز در دست دارم، اما 
با توجه به اینکه این فیلم قرار بود در ویتنام 
فیلمبرداری شود، این کشور با شیوع کرونا، 
مرزهای خود را بسته است و در حال حاضر 
برای آغاز ساخت این فیلم نمی توانیم به ویتنام 

سفر کنیم.

بازیگر نقش »آلبرت« در سریال »نون.خ« 
وجود  با  که  خوشحالم  به شخصه  گفت: 
سختی های فراوان به واسطه شیوع بیماری 
کرونا توانستیم با تلاش تمامی گروه فصل 
سوم سریال »نون.خ« را برای پخش در نوروز 
امسال آماده کنیم. کاظم نوربخش اظهارکرد: 
به شخصه خوشحالم که با وجود سختی های 
فراوان توانستیم با تلاش تمامی گروه فصل 
سوم سریال »نون.خ« را برای پخش در نوروز 
امسال آماده کنیم. وی در همین راستا ادامه 
داد: من لحظه به لحظه در جریان تولید این 
سریال بودم و خوشبختانه نقش خوبی هم در 
اثر ایفا کردم، به همین دلیل از نزدیک دیدم 
که گروه با چه سختی و مشقت فراوانی این 
فصل را برای پخش آماده کرد. بازیگر سریال 
»نون.خ« تولید اثر در فصل زمستان را سخت 
خواند و اضافه کرد: بخش عمده سریال »نون.

خ۳« در اواخر فصل پاییز و زمستان ساخته شد، 
به واسطه مکان لوکیشن روز های بسیار سخت و 
سردی را پشت سر گذاشتیم تا سریال آماده شود. 
در کنار سرمای استخوان سوز زمستان شیوع 
کرونا سختی کار را دو چندان کرده بود. وی در 
همین رابطه ادامه داد: خوشخبتانه به واسطه نگاه 
»سعید آقاخانی« به شخصیت ها و بازیگران ما 
در این سریال نقش کم و بد نداشتیم، این اتفاق 
برای همه ما جذاب بود، اما سختی خاصی را هم 
به همراه داشت و آن اینکه ما باید مراقب می بودیم 
که هیچکدام مان به بیماری کرونا مبتلا نشویم، 
زیرا یک پروژه متوقف می شد، به همین دلیل 
رعایت پروتکل های بهداشتی در حین تولید 
»نون.خ« بسیار سختگیرانه اعمال می شد. بازیگر 
نقش »آلبرت« در سریال »نون.خ« با تمجید از 
سعید آقاخانی اضافه کرد: وقتی اکثر تولیدات 
سینما و تلویزیون از حضور بازیگران همیشگی و 

گا ها تکراری بهره می برند آقاخانی با پرداختن به 
موضوعی غیرشهری، علاوه بر اینکه از پتانسیل 
اقلیم کردستان استفاده کرد، بلکه اجازه داد تا 
بسیاری از بازیگران خوب کردستانی که تاکنون 
فرصتی به آنها داده نشده بود فرصت حضور 

داشته باشند.
 جامعه  نیازمند  شادی  است

وی در همین راستا تاکید کرد: بسیاری از 
بازیگران سریال »نون .خ« را جوانان تشکیل 
می دهند، خوشبختانه رابطه آقاخانی با همه 
بسیار خوب است، در کنار این قضیه به خوبی 
گروه را مدیریت می کند و نمی گذارد که اثر 
راه اشتباهی را برود، وی بسیار وسواس است، 
از هیچ خرده پلانی نمی گذرد، اگر یک پلان 
بسیارکوتاه هم بد شده باشد وی با تمام قدرت 
ایستاده و آنقدر فیلمبرداری را تکرار می کنند 
تا بالاخره از آن پلان یا سکانس راضی شود. 
نوربخش هدف تولید »نون.خ« را شادی مردم 
دانست و اضافه کرد: یکسال با وجود بیماری 
کرونا تماما در ناامیدی و غم گذشت، بسیاری 
از عزیزانمان را از دست دادیم و بیماری باعث 
شد تا خانه نشین شویم، »نون.خ« می خواهد 
به اندازه توان خود این غم را از بین ببرد، این 
سریال برای شادی مردم ساخته شده است، 
امیدواریم بتوانیم در این دوران سخت کرونایی 
خنده بر لبان مخاطبان جاری کنیم، هرچند این 
سریال مضمون اجتماعی دارد، اما خودمان هم 
می دانیم که جامعه امروز بیش از هرچیز نیازمند 
شادی است، به همین خاطر تمام تلاشمان 
را کردیم تا مخاطبان 1۳روز خوب را در نوروز 
امسال پشت سر بگذارند. بازیگر سریال »نون.خ« 
خاطرنشان کرد: از طرف خودم و تمامی عوامل 
سریال »نون.خ« پیشاپیش نوروز 1۴۰۰ را به 
تمامی مردم کشورم تبریک می گویم، امیدوارم 
در سال آتی دیگر شاهد تلفات کرونایی نباشیم 
و همه بتوانیم در سلامت کامل کنار یکدیگر 

زندگی کنیم.

قربان  محمدپور: 

پیشتولید»سلامبمبئی«بعدازنوروزآغازمیشود

کاظم  نوربخش:

شادیمردممهمتریندلیلساخت»نون.خ۳«است

خانه های نمایش در تهران 
راه اندازی می شود

مدیر هنرهای نمایشی سازمان فرهنگی و 
هنری شهرداری از برنامه ریزی برای تاسیس 
و راه اندازی خانه نمایش در مناطق مختلف 
تهران در سال 1۴۰۰ خبر داد. علی عطایی 
گفت: برای حوزه نمایش در سال آینده چند 
کار مشخص را پیگیری می کنیم. یکی از 
مهمترین کارهایی که پیگیر آن هستیم و روال 
اداری اش در حال طی شدن است، تاسیس و 
راه اندازی خانه های نمایش در هر کدام از 
مناطق 22 گانه سازمان فرهنگی و هنری 
شهرداری در شهر تهران است. طی این کار 
در هر محله و منطقه یک استعدادیابی محلی 
از علاقه مندان به حوزه نمایش انجام می شود. 
افراد برگزیده تحت آموزش قرار می گیرند و با 
افراد آموزش دیده گروه های هنری و اجرایی 
تشکیل می شود تا این گروه ها با توجه به 
مقتضیات محله و منطقه خود گونه های 
مختلفی از اجرا را به صحنه خواهند برد و 
سلایق مختلفی را پوشش خواهند داد. وی 
توضیح داد: این خانه های نمایش می توانند 
محل مناسبی برای ارتباط مراکزفرهنگی و 
هنری ما نظیر فرهنگسراها و خانه های فرهنگ 
با مردم، رفت وآمد مردم به ویژه جوان ها به یک 
بهانه هنری به این مراکز و پرکردن اوقات 
فراغت خود با انجام یک کار باارزش هنری 
باشند. ضمن اینکه مراکزفرهنگی و هنری ما از 
این طریق می توانند ارتباطی فرهنگی و هنری 
با مراکز نظیر خود یا دیگر مراکز در منطقه 
نظیر مدارس، ادارات مختلف و سراهای محله 

برقرار کنند.
 هویت بخشی فرهنگی به نوجوانان 

عطایی با بیان اینکه ایده آل ما این است 
که در هر منطقه ای گروه هایی را با استفاده از 
شیوه های نوی اجرایی مثل شورایی و تعاملی 
تشکیل بدهیم تا عده ای تسهیل گر اجتماعی 
آگاه، کاربلد و پرورده در مناطق داشته باشیم، 
افزود: این افراد می توانند در مورد مسائل 
مختلف شهری، فرهنگی و اجتماعی مناطق 
خود گفت وگوهایی را میان مردم و مسئولان 
مدیر  بدهند.  شکل  منطقه ای  یا  محلی 
هنرهای نمایشی سازمان فرهنگی و هنری 
شهرداری تهران تاکید کرد: هویت بخشی 
فرهنگی و هنری به نوجوانان و جوانانی که 
آموزش می بینند نکته ای است که به آن 
توجه می کنیم زیرا می دانیم که نیاز امروز 
بسیاری از نوجوانان و جوانان ماست. وی 
درباره اینکه برنامه ریزی برای خانه نمایش 
به صورت کوتاه مدت یا بلندمدت در نظر گرفته 
شده، توضیح داد: ما برای خانه های نمایش هم 
زمانبندی خاص و هم برنامه آموزشی تدارک 
دیده ایم. تصمیم داشتم برنامه آموزشی در 
سال 99 داشته باشیم که به دلیل شرایط و 
محدودیت های کرونایی این برنامه مدام به 
تعویق افتاد. تیمی که برای پیداکردن شیوه ها 
و طرح درس های موردنظر انتخاب کرده 
بودیم از تحصیلکردگان، استادان و فعالان 
حرفه ای تئاتر هستند. بیشتر کارشناسان و 
کارشناس مسئولان هنری ما که در مناطق 
مختلف سازمان مشغول به کار هستند نیاز به 
گذراندن این دوره های آموزشی دارند و جامعه 
هدف اصلی آموزش های اولیه ما هستند زیرا 
قرار است استعدادیابی و هدایت آموزشی 
استعدادهای محلی را بر عهده داشته باشند. 
عطایی معتقد است دوره های استعدادیابی 
و آموزشی استعدادهای محلی و منطقه ای 
تمام شدنی نیست و همیشه می تواند به صورت 
ترمی برگزار شود تا استعدادهای جدید 
شناسایی شوند و آموزش ببینند، گروه هایی 
نیز که به عنوان گروه های نمایشی شکل گرفته 
و فعالیت می کنند، می توانند با حضور افراد 
جدید ترمیم شوند یا گروه های موازی تشکیل 
شود. وی با بیان اینکه یک سیستم نظارتی و 
هدایتی در مدیریت هنرهای نمایشی سازمان 
بر این روند در نظر گرفته می شود تا در پایان 
هر فصل عملکرد خانه های نمایش را مورد 
بررسی قرار دهد، ادامه داد: قصد داریم در 
پایان هر سال نیز جشنواره ای با حضور آثار 

تولیدی این خانه های نمایش برگزار کنیم.

مرتضی  شایسته:

 اثر مثبت پژوهش 
 در آثار سینمایی 
به نفع سینماست


